
Protokół Nr XXXV/21

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

XXXV Sesja  VIII  kadencji  Rady  Gminy  Narew  odbyła  się  30  listopada  2021  roku  w  sali

konferencyjnej Urzędu Gminy Narew przy ul. Mickiewicza 101.

Obrady XXXV Sesji Rady Gminy Narew otworzyła o godz.  9.15  Przewodnicząca Rady Gminy

Narew Aneta Leonowicz.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  powitała  Wójta  Gminy  Narew  Pana  Andrzeja

Pleskowicza,  Sekretarza  Panią  Joannę  Majewską,  Skarbnik  Panią  Iwonę  Nikonowicz,  radnego

powiatowego  Pana  Romana  Ostapczuka,  kierowników  i  dyrektorów  gminnych  jednostek

organizacyjnych, radnych, sołtysów oraz Panią Krystynę Kiszycką i Pana Pawła Jakoniuka z obsługi rady.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  na  podstawie  listy  obecności  poinformowała,  że  na

ustawowy stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 14 radnych i stwierdziła prawomocność obrad. Radni

nieobecni  usprawiedliwieni  –Tomasz  Wojciechowski.  Lista  obecności  stanowi  załącznik  Nr  1 do

protokołu.

Ad. 2. Ustalenie porządku dziennego.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poinformowała, że porządek obrad wszystkim radnym

był znany i zapytała czy są uwagi do niego.

Uwag nie wniesiono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz odczytała porządek obrad.

1. Otwarcie XXXV sesji Rady Gminy oraz stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Ustalenie porządku dziennego.

3. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Gminy Narew.

4. Wnioski z posiedzeń Komisji.

5. Informacje z realizacji wniosków z posiedzeń komisji. 

6. Informacja o stanie realizacji funduszy sołeckich.

7. Podjęcie uchwał:

-  w sprawie  określenia  inkasentów oraz  stawek procentowego  wynagrodzenia  za  inkaso  zobowiązań

pieniężnych od mieszkańców wsi;

 - w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych;

- w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Narew;

- w sprawie zmian w budżecie Gminy Narew na 2021 rok;

- w sprawie zmian w Wieloletniej  Prognozie Finansowej Gminy Narew na lata 2021 – 2024 wraz z

prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2021-2048;
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     8. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.

     

       9. Interpelacje i zapytania radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

      10. Wolne wnioski, informacje.

      11. Zamknięcie obrad XXXV Sesji Rady Gminy Narew.

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Gminy Narew.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poinformowała, że protokół z XXXIV sesji Rady Gminy

Narew był wyłożony do wglądu w biurze Rady i dzisiaj znajduje się na stoliku protokolanta. Jeżeli do

końca sesji nie zostaną zgłoszone uwagi będzie oznaczało to, że protokół został przyjęty.

Ad. 4. Wnioski z posiedzeń komisji.

Protokół  z  dnia  25.11.2021r.  ze  wspólnego  posiedzenia  komisji  przedstawił  Radny  Michał

Szelengowicz, który stanowi załącznik Nr 2 do protokołu.

 

Ad. 5. Informacje z realizacji wniosków z posiedzeń komisji.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Wójta o zabranie głosu.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz odpowiedział na wnioski:

- eternit z wiaty przy szkole niebawem zostanie usunięty;

- przystanek w miejscowości Hoźna został już przeniesiony;

- uruchomienie oświetlenia na zakręcie przy wjeździe do Makówki z drogi Narew- Hajnówka – to    jest

inwestycja, trzeba zrobić dokumentację, zaprojektować ile tych słupów trzeba i skosztorysować;

- niebawem wyjedzie zamiatarka i zostaną posprzątane ulice Narwi; 

Ad. 6. Informacja o stanie realizacji funduszy sołeckich.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Wójta o zabranie głosu. 

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz przedstawił następujące informacje:

- w większości sołectw zadania zostały zrobione;

- Białki – trzykrotnie było ogłaszane zapytanie ofertowe i nikt nie złożył oferty;

- Chrabostówka – jest już wyłoniony wykonawca;

- Doratynka – czekamy na mapę do celów projektowych;

- Gorodzisko- było ogłaszane zapytanie ofertowe i nikt nie złożył oferty;

- Koweła – jest już wyłoniony wykonawca;

- Łosinka- jest już wyłoniony wykonawca; 

-  Narew-Gnilica-  dokumentacja  na  wodociąg  jest  już  gotowa,  musi  być  doprojektowany  kanał

technologiczny 

- Narew- Piaski- wybrano już wykonawcę na zrobienie dokumentacji 
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- Trześcianka- kosy spalinowe zakupimy w połowie grudnia 

- Waśki- mamy już mapę do celów projektowych, zostanie dzisiaj ogłoszony przetarg na przebudowę

drogi w tej miejscowości w formule ,,Zaprojektuj i zbuduj’’ 

Ad. 7. Podjęcie uchwał.

-  w  sprawie  określenia  inkasentów  oraz  stawek  procentowego  wynagrodzenia  za  inkaso

zobowiązań pieniężnych od mieszkańców wsi;

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poprosiła  Panią  Sekretarz  o  wyjaśnienie  projektu

uchwały.

Sekretarz Pani Joanna Majewska wyjaśniła projekt uchwały.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała Nr XXXV/183/21 Rady Gminy Narew z dnia 30 listopada 2021 roku w sprawie  określenia

inkasentów  oraz  stawek  procentowego  wynagrodzenia  za  inkaso  zobowiązań  pieniężnych  od

mieszkańców wsi stanowi załącznik Nr 3 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 4 do protokołu.

          - w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych;

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Pana Wójta o wyjaśnienie projektu uchwały.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz wyjaśnił projekt uchwały.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała Nr XXXV/184/21 Rady Gminy Narew z dnia 30 listopada 2021 roku w sprawie określenia

wysokości  stawek  podatku  od  środków  transportowych stanowi  załącznik  Nr  5  do  oryginału

protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 6 do protokołu.

         - w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Narew;

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poprosiła  Panią  Sekretarz  o  wyjaśnienie  projektu

uchwały.

Sekretarz Pani Joanna Majewska wyjaśniła projekt uchwały.
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Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała Nr XXXV/185/21 Rady Gminy Narew z dnia 30 listopada 2021 roku w sprawie ustalenia

wynagrodzenia Wójta Gminy Narew stanowi załącznik Nr 7 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 8 do protokołu.

- w sprawie zmian w budżecie Gminy Narew na 2021 rok

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Panią Skarbnik o zabranie głosu i wyjaśnienie

projektu uchwały.

Skarbnik Pani Iwona Nikonowicz omówiła wszystkie zmiany po stronie dochodów i wydatków. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zgłosiła wniosek formalny o przesunięcie kwoty 20 tys. złotych

z  działu  921 rozdział  92116 2480 na  dział  900 rozdział  90095 4210  w celu  zakupienia  iluminacji

świątecznych.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie wniosek  o przesunięcie kwoty 20 tys.

złotych z działu 921 rozdział 92116 2480 na dział 900 rozdział 90095 4210  w celu zakupienia iluminacji

świątecznych.

W głosowaniu jawnym głosowało 14 radnych. Za  przyjęciem wniosku głosowało  – 14, przeciw –

0, wstrzymało się – 0.

Wniosek Przewodniczącej Rady został przyjęty jednogłośnie.

 Głosowanie do wniosku imienne stanowi załącznik Nr 9 do protokołu.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały po zmianach. W

głosowaniu  jawnym  głosowało  14  radnych.  Za  podjęciem  uchwały  głosowało  –  14,  przeciw  –  0,

wstrzymało się – 0.

Uchwała Nr XXXV/186/21 Rady Gminy Narew z dnia 30 listopada 2021 roku w sprawie zmian w

budżecie Gminy Narew stanowi załącznik Nr 10 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 11 do protokołu.

- w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Narew na lata 2021 – 2024 wraz z

prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2021-2048;

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Panią Skarbnik o zabranie głosu i wyjaśnienie

projektu uchwały.
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Skarbnik  Pani  Iwona  Nikonowicz  omówiła  wszystkie  zmiany  w  Wieloletniej  Prognozie

Finansowej Gminy Narew na lata 2021- 2024 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata

2021-2048. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała Nr XXXV/187/21 Rady Gminy Narew z dnia 30 listopada 2021 roku w sprawie zmian w

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Narew na lata 2021 – 2024 wraz z prognozą kwoty długu

i spłat zobowiązań na lata 2021-2048 stanowi załącznik Nr 12 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 13 do protokołu.

Ad. 8. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Pana  Wójta Andrzeja Pleskowicza o zabranie

głosu. 

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz przedstawił sprawozdanie:

- nadzorowanie realizacji i końcowy odbiór stacji uzdatniania wody w Łosince 

- nadzorowanie i końcowy odbiór wymiany oświetlenia ulicznego w miejscowości Narew szt. 273 

- nadzorowanie zadań z zakresu realizacji ,,Funduszy sołeckich’’ 

-  ogłoszenie zapytania  ofertowego na wykonanie łazienek w OSP Łosinka  i  filii  Gminnej  Biblioteki

Publicznej w Łosince 

- ogłoszenie przetargu na przebudowę ulicy w miejscowości Waśki 

- wyłonienie wykonawcy na przebudowę ul. Piaski i ul. Kościelnej w miejscowości Narew 

- wyłonienie wykonawcy na przebudowę przejść dla pieszych na ul. Mickiewicza i ul. Białowieskiej w

Narwi 

Ad. 9. Interpelacje i zapytania radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

         Wójt odczytał odpowiedź na interpelację Radnego Michała Szelengowicza. Odpowiedź stanowi

załącznik Nr 14 do oryginału protokołu.

         Radna Maria  Skokin złożyła interpelację  w sprawie poprawy warunków bezpieczeństwa na

skrzyżowaniu ul. Białowieskiej z drogą wojewódzką nr. 685 w kierunku wsi Makówka. 

Ad.10. Wolne wnioski, informacje.

Radny Jan Gryniewicki  –  nawiązał  do sprawozdania  Wójta  do punktu  2  nadzorowanie  i  końcowy

odbiór wymiany oświetlenia ulicznego w miejscowości Narew szt. 273- czy nie mogło być 275

sztuk aby doświetlić plac przy szkole?

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz- te dane wziąłem z inwentaryzacji oświetleniowej, jeżeli będziemy robić

boisko wielofunkcyjne to w ramach tej inwestycji postaramy się doświetlić teren placu przy szkole.
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Radny Jan Gryniewicki- odczytał pismo skierowane do radcy prawnego Jakuba Ławniczaka w sprawie

członków wspólnot mieszkaniowych w Narwi, którzy mają założone przydomowe kompostowniki-

czy  takie  osoby  mogą  skorzystać  ze  zwolnienia  z  części  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami

komunalnymi?

Radca Prawny Jakub Ławniczak- powiedział, że nie ma takiej możliwości, ustawodawca przewidział

ulgę jedynie w przypadku gospodarstw jednorodzinnych, te ograniczenie wynika z ustawy.

Radna Maria  Skokin- zapytała  czy  w sugestii  Wójta  jest  włączenie  oświetlenia  na  przejściach  dla

pieszych w Makówce?

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz – odpowiedział, ze zajmie się tym bez zbędnej zwłoki.

Radny Powiatowy Roman Ostapczuk – poprosił  o zainstalowanie w miejscowości Koweła 2 lamp,

które się nie palą na słupie nr 4 i nr 6.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz – odpowiedział, że niebawem zostanie to zrobione.

Sołtys wsi Kutowa – poprosiła o podjęcie działań przez Gminę, aby autobusy w godzinach porannych i

popołudniowych nadal przejeżdżały przez Kutową (po oddaniu drogi do użytku na trasie Narew –

Nowosady), żeby zapewnić mieszkańcom wsi Kutowa dojazd do szkoły i do pracy.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz- powiedział,  że to wszystko zależy od przewoźnika, jeżeli jest to nie

rentowne to firmy przewozowe odmawiają.

Radny Powiatowy Roman Ostapczuk- powiedział,  że taką interpelację w sprawie autobusów, które

poruszają  się  objazdem   złożył  w  imieniu  swoim  i  mieszkańców  i  otrzymał  odpowiedź  od

Marszałka  Województwa  Podlaskiego,  że  na  dzień  dzisiejszy  nie  planują  zaniechania  kursów

autobusowych na tej trasie.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz – zapytała czy Wójt planuje zamknąć plac zabaw przy szkole

jak będzie zrobione nowe ogrodzenie?

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz- powiedział, że nie planuje, ale trzeba coś zrobić, żeby nie było takich

ekscesów, że nasi mieszkańcy korzystają z placu zabaw jak też ze stadionu w celu spożycia tam

alkoholu.

Ad. 11. Zamknięcie obrad XXXV sesji Rady Gminy Narew.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zamknęła obrady XXXV

sesji Rady Gminy Narew o godz. 10.46.

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 15 do oryginału protokołu.

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 16 do oryginału protokołu.

Protokolant Przewodnicząca Rady
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Krystyna Kiszycka Aneta Leonowicz
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